

校長的話

Principal's Message

親愛的家長：

一元復始，萬象更新！農曆年假期結束了，景天又變得喜氣洋洋，全體同學終於可以每天回到校園上課了。孩子們歡欣的笑聲、師生間親切的問候、一張張口罩也擋不住小天使們的笑臉，讓整個景天校園被愛與盼望緊緊包圍着，校園再次瀰漫愉快的學習氣氛。

在二月初，校方得悉教育局提供「個別學校有關恢復面授課堂的額外選擇」，校監、校長與全體教職員均取得共識，以關懷學生學習與成長為大前題，一起決心配合教育局的要求，全校教職員定期參與病毒檢測，盡力締造一個更加安全的校園環境，以爭取「全體學生回校學習」。疫情至今反覆無常，學校極度關注師生的健康；復課之前，我們已實施全面而有效的防疫安排，為全校師生締造一個安全的學習環境。感謝天父的恩慈，景天教職員上下一心，全面檢測達致陰性結果，教育局在2月18日批准了我們全校恢復「半天面授課堂」。孩子們又能回到了我們親愛的家——「景天」。

畢竟，疫情至今已超越一年，對我們的日常生活造成莫大的影響。小學的學習生活，是孩子的心智成長至為關鍵的階段。希望家長們在孩子重返校園的重要時刻，成為他們強大的支持，早日與老師一同為孩子重新建立有規律的學習與作息生活時間表，在新的一年，重新出發，重拾群體相處與學習的樂趣，減少不必要的「電子遊戲及瀏覽」時間。在閒暇的時間，多與子女進行親子活動及合適的運動。家校同心，十分重要。

本人深信，藉着天主的恩典，景天老師無私的關愛，各位家長的付出，讓景天孩子學會在學習上多一點堅持，多下「苦功」，他日無論做甚麼事情都能「鐵杵成針」。兩周之後，便會進行測驗及考試，希望家長的陪伴、鼓勵、默默支持，定能成為孩子的「強心針」，使他們成為勇於嘗試、不怕艱難、樂於學習、堅持努力的「幸福快樂景天人」。

謹祝各位新年進步，身體健康。

何詠懿
二零二一年三月五日

5th March 2021

Dear Parents,

As the New Year begins, let us also start anew. After the Chinese New Year Holiday, it is such a delight to have all of our students back to school. The laughter of the students and warm greetings from teachers cannot hold back the smiling faces of our little angels even their faces are behind the masks. The campus is again filled with love and hope, fostering a happy learning atmosphere.

At early February, our school learned that the EDB offered further option for resumption of face-to-face classes. Students' learning and growth are of the utmost importance. With the support from the supervisor, principal and all staff members, we comply with the guidelines set out by the EDB and arrange all our teachers and staff to take regular virus tests, providing a safer learning environment for students and anticipating a whole-school resumption arrangement. The pandemic situation is unpredictable and the school is concerned about the health and safety of teachers and students. Prior to the resumption of classes, the school has taken comprehensive pandemic prevention arrangement. Upon completion of the virus tests and God's blessing, our school is granted with the approval of whole-school resumption of half-day face-to-face classes on 18th February by the EDB. Students are able to return to our home – KLCPS.

The world has been in pandemic mode for a year, impacting every aspect of our lives. The learning life in primary school is a crucial stage for the mental growth of children. Parents are encouraged to provide support to their child upon their return to school to promote a smoother learning transition. Let our students resume their team building activities and minimize all unwanted internet and electronic-gaming time. Spend more time with your child and exercise appropriately. It is important to establish and share the same vision and actions with them.

I believe that through God's grace, the selfless care from teachers and efforts from parents, students will be able to learn perseverance and put more hard work into their own studies. No matter what they will pursue in the future, "an iron bar can be grinded down to a fine needle". In two weeks' time, students are going to have their tests and examinations for the Second Semester. I believe that parents will spare more time, show support and care towards your child, stimulating them to develop initiative in learning, thirst for knowledge and pursue excellence while embracing our school spirit as a compassionate individual.

May I wish you all good health and success in the Year of the Ox.

Catherine Ho
Principal

